
Sak til årsmøtet i Møre og Romsdal Gjeterhundlag: fylkesmester 

direkte kvalifisert til NM 
 

Slik det er no er fylkesmesteren direkte kvalifisert til NM. Vestre Sunnmøre Gjeterhundlag vil 

at årsmøtet i MRGL skal diskutere og stemme over om det no er tid for å ta vekk denne 

regelen om at fylkesmesteren er direkte kvalifisert til NM. 

Grunnen er at Møre og Romsdal no har berre 3 NM-plassar, og for å klare å behalde 

desse,og forhåpentligvis klare å få opp NM-kvota igjen, er det viktig at vi sender dei 

ekvipasjane som går jamne prøver. Vi har fleire uttaksprøver, og der samlar ekvipasjane 

poeng.  

Slik kan ein ekvipasje som har gått gode, jamne uttaksprøver, likevel bli forbigått i NM-

uttaket, av ein ekvipasje som lukkast berre på fylkesmesterskapet og er direkte kvalifisert.  

Årsmøtet i Vestre Sunnmøre Gjeterhundlag vedtok å sende saka inn til diskusjon og 

avstemming i årsmøtet til Møre og Romsdal Gjeterhundlag.  
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